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Til spørjetimen i kommunestyremøte 10.desember 2015 vil eg stilla spørsmål om korleis beredskapen 
i Radøy  Kommune, når det blir flaumver? I media ser me reportasjar fra Sør-Noreg der bygder er satt ut 
av spel pga.mykje nedbør og samfunn blir lamma.Kva inntrykk gjer dette med Radøy og kva beredskap 
kan kommunen stilla med? 
Me har Fylkesveier som er bygd på myr i Radøy,og har lagt under vatn fleire gonger tideligare,og vil skje 
igjen dersom øya bli oversvømt med store nedbørsmengder.Det ser ut som ekstremveret er hyppigare no 
enn tideligare år. 
  
Når det gjeld framtidig busetnad,blir det då lagt vekt på flaumsikring i reguleringsplanen  ? 
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Arild Tveranger. 


